
Protokół Nr 1/2023 

 
Z posiedzenia Komisji ds. Samorządu, Wychowania, Oświaty, Kultury, Opieki Społecznej, 

Ładu i  Porządku Publicznego Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 31 stycznia 2023 r. 

 

 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 8:30. Przewodniczący komisji Pan Antoni Mach 

stwierdził, że obrady są prawomocne, na 9 członków komisji obecnych było 8. Lista obecności 

w załączeniu (zał. Nr 1). 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: Wójt Gminy Wielkie Oczy Pan Albert Hawrylak, 

dyrektor Centrum Kultury w Wielkich Oczach Pani Agnieszka Sopel, p.o. dyrektor GBP 

w Wielkich Oczach Pani Irena Litwińska. 

Pan przewodniczący komisji przedstawił zaplanowany do realizacji porządek 
posiedzenia: 
 

1. Informacja na temat projektów realizowanych w placówkach kulturalnych, 
dofinansowywanych ze środków zewnętrznych. 

2. Opracowanie planu pracy na 2023 r. 

3. Sprawozdanie z działalności komisji za 2022 rok. 

4. Sprawy bieżące. 

 

Innych propozycji tematów nie było, a zaplanowany porządek posiedzenia przyjęto 

jednogłośnie. 

Pan przewodniczący komisji A. Mach oddał głos dyrektor Centrum Kultury w Wielkich 

Oczach Pani A. Sopel, która przedstawiła informację na temat projektów realizowanych 

w Centrum Kultury, dofinansowywanych ze środków zewnętrznych (zał. Nr 2). W związku 

z wątpliwościami Pani dyrektor A. Sopel wyjaśniła, że co roku składane są wnioski na scenę 

mobilną, oświetlenie sceniczne oraz wyjazdy do miejsc kultury. Więcej pytań oraz dyskusji nie 

było. 

Pan przewodniczący A. Mach oddał głos p.o. dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej 

Pani Irenie Litwińskiej, która przedstawiła informację na temat projektów realizowanych 

w bibliotekach, dofinansowywanych ze środków zewnętrznych (zał. Nr 3). Pan radny 

R. Osowski zapytał czy są czytelnicy zza wschodniej granicy. Pani dyrektor I. Litwińska 

odpowiedziała, że wcześniej były dwie osoby ale jeszcze wtedy nie miała książek w języku 

ukraińskim, dopiero później w związku z projektem zostały zakupione książki. W tym roku nie 

ma już czytelników z Ukrainy. Pytań i dyskusji nie było. 

Pan przewodniczący A. Mach przedstawił przygotowaną propozycję planu pracy 

komisji na 2023 rok. Przystąpiono do opracowania planu pracy. Poddano wypracowany plan 



pracy pod głosowanie (zał. Nr 4). Za przyjęciem wypracowanego planu pracy komisji na 2023 

rok było 8 członków komisji. 

Po opracowaniu planu pracy Pan radny K. Gujda przedstawił sprawozdanie 

z działalności komisji za 2022 rok (zał. Nr 5). 

W sprawach bieżących Pan radny R. Osowski zapytał o wypłacenie ekwiwalentu 

strażakom OSP za wyjazdy na granicę do pomocy po wybuchu wojny na Ukrainie. Pan wójt 

A. Hawrylak odpowiedział, że ekwiwalent wypłacany był najszybciej jak to było możliwe, a była 

to kwota ok 40 tys. zł, która została już wypłacona przez wojewodę. 

Pan przewodniczący A. Mach zakończył posiedzenie komisji o godzinie 9:34. 

 
Protokolant: Małgorzata Machczyńska 

 
 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji 

 

                      Antoni Mach 

 
 


